
Hans Spijkerman: stikstof ten
onrechte  opgevoerd  als
grootste bedreiger korhoen

Wetenschappers van de Wageningen Universiteit schetsen
een  somber  beeld  van  de  overlevingskansen  van  het
korhoen in het Nationaal Park de Sallandse Heuvelrug in
de provincie Overijssel. Als er niet snel iets wordt
gedaan aan de hoeveelheid stikstof die op de Sallandse
Heuvelrug neerslaat, sterft het korhoen in Nederland
uit. Die alarmerende boodschap verkondigen zij in een
rapport dat vrijdag 13 oktober is gepresenteerd. Ook
zijn  er  volgens  hen  noodmaatregelen  nodig  om  de
verdroging  van  het  gebied  tegen  te  gaan.
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NOJG-lid en voormalig jachtopziener Hans Spijkerman zegt ‘met
grote verbazing’ kennis te hebben genomen van de bevindingen
van  de  onderzoekers,  waarover  dagblad  Tubantia  maandag  16
oktober  uitvoerig  publiceert.
https://www.tubantia.nl/hellendoorn/definitief-uitsterven-van-
korhoen-op-sallandse-heuvelrug-dreigt-er-moet-wat-
gebeuren~a044d579/.

,,Ik  zal  niet  zeggen  dat  het  allemaal  onzin  is,  maar  de
bewering dat stikstof uit de landbouw ook in dit geval weer
wordt aangewezen als de grote boosdoener, snijdt maar weinig
hout”, zegt voormalig jachtopziener en prominent lid van de
Nederlandse Organisatie voor Jacht en Grondbeheer (NOJG) Hans
Spijkerman. ,,Ik hou me al vele jaren bezig met de stand van
het korhoen op de Sallandse Heuvelrug. Iemand met een klein
beetje verstand van natuurbeheer ziet er diverse andere zaken
spelen die in het rapport van de Wageningen Universiteit niet
aan de orde komen.”

De hoofdoorzaak van het nagenoeg uitsterven van het korhoen is
predatie, zegt Hans Spijkerman met grote stelligheid. ,,De
havik – en in mindere mate – de vos, vreten de vogels op. De
dieren  die  worden  aangevoerd  vanuit  het  buitenland  wordt
uitgezet op het moment dat de baltsperiode al zo’n beetje ten
einde is, waardoor van voortplanting nauwelijks sprake is en
er simpelweg veel te weinig kuikens komen.”

De voormalig jachtopziener doelt op het feit dat de provincie
Overijssel al sinds 2012 pogingen onderneemt het korhoen voor
uitsterven te behoeden door korhoenders uit Zweden te laten
overkomen.  ,,Die  ingreep  heeft  de  provincie  350.000  euro
gekost, maar uiteindelijk heeft het onvoldoende opgeleverd.”

In 2021 is besloten om er in vijf jaar tijd nogmaals 300.000
euro tegenaan te gooien. ,,Opnieuw veel geld”, aldus Hans
Spijkerman. ,,Ik kan je nu al vertellen dat dat weinig zoden
aan de dijk zet. Als je werkelijks iets voor het korhoen wilt
doen, moet je de natuur een handje helpen door ook te kijken
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naar andere zaken dan alleen maar stikstof.”    


